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OBČINA BRDA 

Trg 25. maja 2 

5212 Dobrovo 

 
Številka: 900-18/2013 

Datum: 5.3.2013 

 

 

Z a p i  s  n i  k  

18. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 5.3.2013 ob 18.00 uri 

v sejni dvorani občine Brda 

 

 

Prisotni svetniki: Goran Simčič, Joško Zamar, Romana Velišček, Boris Šfiligoj, Kostja Jelinčič, Rado Sirk, 

Ivan Markočič, Karlo Passoni, Ivan Peršolja, Oskar Kristančič, Boris Rožič, Milena Klavora, Klemen 

Bajt, Jan Miklavc 

 

Opravičeno odsotni: Damjan Birtič, Matjaž Četrtič 

 

Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Andrej Markočič, Mateja Mavrič, komandir Policijske uprave 

Nova Gorica Vilijan Leban, direktor GOLEA Rajko Leban 

 

Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  

 

Dnevni red : 

1.   Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2.   Potrditev zapisnika 17. redne seje 

3.   Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4.   Pobude in vprašanja svetnikov 

5.   Varnostno poročilo Policijske uprave Nova Gorica za leto 2012  

6.   Predstavitev poslovanja Vinske kleti Goriška Brda ter vizije nadaljnjega razvoja družbe  

7.   Predlog Sklepa o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega  

      energetskega koncepta in njihovih učinkih  

8.  Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini      

     Brda – hitri postopek  

9.   Predlog Sklepa o potrditvi DIIP Energetske prenove javne razsvetljave v Občini Brda  

10.  Predlog Sklepa o ugotovitvi, da so izpolnjeni ekonomski, pravni, tehnični, okoljevarstveni in drugi   

      pogoji za izvedbo projekta in sklenitev razmerja javno-zasebnega partnerstva in da se   

      opredelijo temeljni elementi javno-zasebnega partnerstva za določitev vsebine odločitve in/ali   

      akta o javno-zasebnem partnerstvu 

11.  Predlog Odloka o načinu opravljanja ter o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne   

      službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v Občini Brda v obliki   

      javno-zasebnega partnerstva – hitri postopek   

12.  Predlog Sklepa o pristopu Občine Brda h Konvenciji županov in pooblastilo županu za podpis   

      pristopne izjave   

13.  Imenovanje predstavnikov Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Dobrovo 

14.  Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova   

      Gorica  

15.  Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica 

16.  Mnenje k imenovanju direktorja Ljudske univerze Nova Gorica  

17.  Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 17. redne seje  

18.  Realizacija sklepov 17. redne seje 

 

Ad 1 

 

Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 14 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
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Ad 2 

 

Potrditev zapisnika 17. redne seje  

 

V obravnavo je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 17. redne seje. 

 

Ad 3 

 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

Črta se 6. točka - Predstavitev poslovanja Vinske kleti Goriška Brda ter vizije nadaljnjega razvoja 

družbe, ker se je direktor opravičil. 

 

V obravnavo je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED. 

 

Ad4 

 

Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Pisno podane pobude in vprašanja svetnikov 

 

Joško Zamar 

 

KRČNIK 

Potapljaško društvo Subrda se zavzema, da bi dobili v upravljanje tolmun Krčnik na potoku 

Kožbanjščku. Za pridobitev tega dovoljenja se zavzemajo že več časa, vendar neuspešno; sled 

tega se je predsednik obrnil nanj. Občinsko upravo prosi za pisni odgovor na to pobudo. 

Potapljaško društvo bi rado zakonito upravljalo s tem tolmunom, predvsem bi ga radi očistili – 

poglobili ter razkazovali obiskovalcem.  

 

Karlo Passoni 

 

1. Zanima ga kdaj se bodo zaključila predvidena dela  - asfaltacija ceste v Brestje. 

2. Predlaga, da na naslednjo sejo povabimo predsednika komisije za mladino, da ugotovimo, 

kako oni vidijo perečo problematiko v Brdih. 

3. Zavodu za turizem, kulturo, mladino in šport predlaga, da poišče možnost in skupaj z briškimi 

mladinskimi klubi organizira športne igre mladih v Brdih. 

 

Ustno podane pobude in vprašanja svetnikov  

 

Romana Velišček 

 

1. Poda pobudo, da bi se ponovno uvedlo pediatra v Brdih, mogoče v sklopu novega 

Zdravstvenega doma. 

2. Zobozdravnik, ki deluje zdaj v šoli, se bo selil v nov Zdravstveni dom. Zanima jo, kako bodo 

majhni otroci hodili tja. Meni, da bi bilo boljše, da bi ostal v osnovni šoli. 

 

Goran Simčič in župan povesta, da je bila ta druga pobuda dana že večkrat. 

 

Boris Šfiligoj 

 

1. Pove, da so ljudje zaskrbljeni glede ambulante Kojsko. Vpraša kje je ovira, da ne dobi 

koncesije in kakšne so možnosti, da bo doktor še naprej v tisti ambulanti. 

2. Pluženje cest ni bilo kvalitetno ko je bila potreba, je bilo pozno itd. Predlaga, da bi se 

dogovorili in v vsaki vasi lahko organizirali ter plačali tistemu, ki bi bil zadolžen za čiščenje. 

 

Župan pove, da občina pokrije vse stroške tistemu ki to opravi. Predsednik vaške skupnosti 

pa mora to organizirati in izpeljati. 

 

Andrej Markočič pove, da je CPG d.d. imelo težave. Letos se je za zimsko službo porabilo 

veliko (cca 50.000 Eur – za pluženje in soljenje). Za vasi je delalo 4 do 5 briških strojnikov. Kar 
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se pa tiče Šmartnega – Padrate, niso plužili, ker bi lahko z razpoložljivo mehanizacijo 

poškodovali tlakovce in robnike.  V takih trenutkih je potrebno malo strpnosti in to tudi 

prenašat naprej. Poleg tega pa je potrebno imeti tudi primerno zimsko opremo, ker 

drugače ne gre. 

 

3. Zanima ga kako je z mostom v Vipolžah in sabotinsko cesto. 

4. Na Humu je potrebno popravilo vozišča – patočna je sesujta s šudrom. Potrebno je samo 

20m cevi, da bi se tam uredilo. 

 

 

Boris Rožič 

 

1. Meni, da je javna služba na občini šibka, zato bi bilo potrebno zaposliti dva javna delavca, 

ki bi lahko opravljala tudi zimsko službo (čiščenje tlakovcev na roke, itd.), čistila bi smeti ob 

cestah,... Doda še, da ima večina ljudi doma stroje, s katerimi bi si lahko pomagala v 

primeru snega. 

2. Na prireditvi Primorska poje ni bilo občinskega predstavnika. 

 

Župan pove, da je bil predsednik ZKD-ja, Danilo Štekar. 

 

3. Še vedno je problem glede prometa na črpalki v Vipolžah. 

4. V zgornjem delu Vipolž je gradbišče, ki blokira cesto, ker so dali mrežo do ceste. Tam blizu je 

tudi en ovinek, ki bi ga bilo potrebno urediti. 

5. Otroci iz Vipolž nimajo dostopa do igrišča v Vipolžah, ne dovolijo se tam igrati. 

 

Andrej Markočič pove, da je npr. možna rešitev ta, da Komisija za šport ne bo dala denarja 

nogometnemu klubu, če slednji ne bo dal dovoljenje otrokom za igranje na enem igrišču. 

  

Kostja Jelinčič 

 

1. Tudi on vpraša za pojasnilo glede ambulante v Kojskem. 

 

Goran Simčič pove, da je začasna rešitev ta, da bo Boris Terseglav ohranil koncesijo in bo prišla 

delat zdravnica iz Tolmina. 

 

Ad5 

 

Varnostno poročilo Policijske uprave Nova Gorica za leto 2012 

 

Poročilo poda komandir Policijske uprave Nova Gorica, Vilijan Leban. 

 

Boris Šfiligoj vpraša če so na Prazniku češenj domačini, ki delajo nemire ali so zunanji obiskovalci. 

 

Komandir Vilijan Leban, pove, da kar se tiče kršenja javnega reda in miru so malo domačini, malo 

Desklani in Goričani. Določeni so policistom tudi že znani, tako da že vnaprej vedo, da bo lahko 

prišlo do nemirov.  Praznik češenj je zelo odmevna prireditev, na katero pride veliko ljudi. Doda še, 

da bi bilo včasih dobro, če bi starši prišli pogledat svoje otroke, kaj tu počnejo. Ne gre se samo 

zaradi alkohola, ki se ga toči na sami prireditvi. Mlajši prinesejo za sabo cele kante alkohola in se 

potem zelo napijejo, poleg tega se lahko vmes pomešajo še druge substance. 

 

Karlo Passoni vpraša, kako je pa z igralnico Venko. Zanima ga, če je tam več kraje, ker je več 

denarja ali ne. 

 

Vilijan Leban pove, da nekaj prijav je, ne more pa o tem govorit.  

 

Joško Zamar pove, da je prej slišal, da so rabili 13 minut do lokacije kjer je bila kraja. Vpraša koliko 

policistov je v dežurstvu preko noči med tednom. 

 

Vilijan Leban pove, da je bila to sigurno riskantna vožnja. Tudi pri policiji se izjemno varčuje, vendar  

če se kaj zgodi je potem vodja odgovoren. Kar se tiče drugega vprašanja pove, da če se zgodi 

npr. 10 dogodkov v eni noči je potem čakalna vrsta. Za  primerjavo pove, da je v letu 2003 bilo 
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skoraj 80 policistov na policijski postaji, sedaj jih je ena tretjina tega. Policija je na celotnem 

slovenskem ozemlju od leta 2008 do danes v deficitu za skoraj 800 ljudi.  Policije na terenu ni dovolj 

in to se pozna. 

 

Romana Velišček vpraša koliko je gospodarskega kriminala na goriškem. 

 

Vilijan Leban pove, da je na goriškem tudi take vrste kriminal, vendar v Brdih tega ni veliko. Na 

goriškem obravnavajo okrog 100 kaznivih dejanj.   

 

Jan Miklavc vpraša kakšna je statistika prepovedanih drog, tudi v primerjavi z ostalima dvema 

občinama, in koliko je tega v Brdih. 

 

Vilijan Leban pove, da se obravnava veliko Bricev kar v Novi Gorici. Na letni ravni je pa približno 250 

prekrškov. 

 

Goran Simčič vpraša če je porast trdih drog ali kakšnih drugih. 

 

Vilijan Leban pove, da tudi sintetične droge počasi prihajajo v ospredje, problem je pa v tem,  da 

so zelo krute in v teh primerih lahko pride tudi do smrti. Doda, da je bilo pred kratkim tudi 

predavanje o tem, kjer je bil specialist za to področje. Kot primer pove, da npr. en mamilaš porabi 

cca. od 30 do 50 eur na dan, potem lahko izračunamo koliko je to na mesec itd. Na podlagi tega 

najprej začnejo krasti staršem in potem zunaj z manjšimi tatvinami, itd. 

 

Milena Klavora vpraša kakšna je porast drog. 

 

Vilijan Leban pove, da je odvisno od droge, lahko tudi do 50, 60 %. Če se kakšna skupina sesuje, je 

takoj v ozadju druga. 

 

Boris Šfiligoj pripomni, da je razočaran, ker razen župana in Ivana Markočiča ni bilo svetnikov na  

predavanju na gradu. 

 

Župan se z Borisom Šfiligojem strinja, komandirju pa se zahvali za prisotnost. Prizna tudi, da je mislil 

da bo poročilo se slabše ter upa, da so trenutno stvari še obvladljive. Kar se tiče samega področja 

drog meni, da je to “sodobna kuga”, zato je potrebno starše in mlajše ozaveščati o tem.  Prepričan 

je bil, da bo viteška dvorana premajhna  za to predavanje, ki je bilo zelo zanimivo, vendar je bilo 

samo 20 do 25 ljudi, zaradi česar je bil zelo razočaran. V mladinskih klubih in društvih po Brdih se 

dogaja marsikaj, nekaj je potrebno dati tudi vedeti okolju, da se na tem področju dela in kot lokalni 

politiki morajo pristopiti aktivno k problematiki. V kratkem bo tudi predavanje Neodvisen. si, saj meni 

da je potrebno pravočasno in preventivno ukrepati. 

 

Ivan Markočič predlaga, da se taktiko za obveščanje ljudi malo spremeni. Meni, da se ljudje bojijo 

priti na tako predavanje. Tisti, ki imajo probleme, se ne bodo prišli pokazat javno. Tisti, ki nimajo teh 

problemov se bojijo, priti na tako predavanje, da drugi ne bodo mislili, da imajo take probleme. 

Predlaga, da bi v Briškem časniku, ki je v vseh gospodinjstvih v Brdih imeli stalno rubriko na to temo, 

kjer bi lahko bili ljudje stalno osveščeni. 

 

Goran Simčič pove primer, ko je sam zaznal primer odvisnosti. Meni, da je problem v tem, da starši 

ne vedo na koga se obrnit. Kadar je droga v hiši, policija nima nič s tem, problem je v družinskem 

krogu. Še najhujši problem pa je od vsih nas občanov, kadar vemo za problem pri določenih 

mladostnikih pa smo tiho. Potrebno je staršem povedat, ker dostikrat lahko sumijo, vendar niso 

sigurni. 

 

Milena Klavora meni, da so tako Ambulanta za zasvojenost kot sam vodja kar dostopni, tudi 

internetno se lahko dostopi, pa kaj vpraša. 

 

Andrej Markočič doda, da imamo vsi ponovno možnost se izkazati 16. maja, ko bo potekalo 

predavanje Neodvisen.si. Strokovnjaki pravijo da lahko z določenimi objavami naredimo prav 

nasproten efekt, saj imajo dokaze,. ko je npr otrok ravno na podlagi branja knjige poskusil droge, 

namesto da bi ga knjiga od tega odvrnila, zato meni, da je to potrebno prepustiti strokovnim 

službam. Stalna rubrika v Briškem časniku se mu zato ne zdi primerna, ker obsega preširok spekter 

bralcev. 
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Goran Simčič doda, da je na predavanjih Neodvisen.si bilo vedno veliko ljudi. Tam predavajo o 

vseh odvisnostih, ne samo odvisnosti od drog, tudi alkohola, iger na srečo, računalništva,… 

 

 

Ad7 

 

Predlog Sklepa o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 

energetskega koncepta in njihovih učinkih  

 

Obrazložitev podajo najprej Andrej Markočič, nato Goran Simčič kot predsednik Komisije za okolje 

in prostor in še direktor firme GOLEA Rajko Leban. 

 

Andrej Markočič doda, da moramo na predlog Ministrstva za finance,  Odlok o gospodarskih javnih 

službah, ki smo ga pred kratkim sprejeli, nekoliko spremeniti, dejansko govorimo o spremembi parih 

izrazov, da zadovoljimo parametre, da grejo lahko postopki skozi.  

 

Kostja Jelinčič vpraša če se bo poraba dejansko toliko znižala, kot je bilo predstavljeno in kakšna 

bo kvaliteta svetilk. 

 

Rajko Leban pove, da še težji dokument od Odloka je razpisna dokumentacija. Dejansko je to na 

strani koncesionarja, ki bo to stvar deset let upravljal. Ker ima faktor  manjši od ena, je to tveganje. 

Če bo on vgradil slabo opremo, bo imel vzdrževanja več kot je predvideno in bo šel v minus in to se 

mu ne bo splačalo. To gre v njegovo breme, ne občinsko. 

 

Andrej Markočič doda, da je občinski upravljalec zdaj Elektro Primorska, ki pozna trenutno stanje. Šli 

bodo skozi celotna Brda in podali strokovne predloge, popise in svetovali za čim boljše 

karakteristike svetilk, še preden bo šel ven razpis. 

 

Jan Miklavc vpraša koliko ponudnikov lahko pričakujemo na podlagi razpisa. 

 

Rajko Leban pove, da običajno ni pretirano veliko ponudnikov, ker mora v takih primerih 

koncesionar založiti denarna sredstva. Ti ponudniki so običajno večja, finančno močnejša podjetja, 

v veliki večini primerov, ki jih spremljajo, vključujejo zraven tudi lokalna podjetja, ki kot že prej 

omenjeno dobro poznajo področje.  Potencialni ponudniki so lahko Javna razsvetljava Ljubljana, 

Petrol, mogoče GGE, potem se pa počasi krog zapira. Meni, da Elektro Primorska ne bo šla v 

financiranje, ampak lahko v skupno ponudbo s kom. 

 

Oskar Kristančič kot opozorilo doda, da se ne bi slučajno zgodilo, da ob zamenjavi drogov bi stari 

ostali tam, ampak bodo odpeljani stran. Doda še, da so roki zelo kratki in vpraša če se bo realno 

zadeva izšla. 

 

Andrej Markočič pove, da če je drog že na pravem mestu se menja samo vrhnji del – roka po 

domače in svetilko. 

 

Rajko Leban se strinja, da so roki kratki, pove da je lahko največje tveganje pri oddaji koncesije. Če 

se kdo pritoži, lahko rečemo, da je skoraj višja sila.  Če občinski svet danes to sprejme, se bo šlo čim 

prej v objavo razpisa. 

 

Boris Šfiligoj doda, da bi lahko še dodatno varčevali, če bi ponoči zmanjšali razsvetljavo. 

 

Goran Simčič pove, da je Komisija za okolje in prostor to že predlagala. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Sklepa o potrditvi Letnega poročila o izvedenih ukrepih 

iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih. 

 

Ad 8 

 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini     

Brda – hitri postopek 
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Obrazložitev podajo najprej Andrej Markočič, nato Goran Simčič kot predsednik Komisije za okolje 

in še direktor firme GOLEA Rajko Leban. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

gospodarskih javnih službah v Občini Brda. 

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

gospodarskih javnih službah v Občini Brda. 

 

Ad 9 

 

Predlog Sklepa o potrditvi DIIP Energetske prenove javne razsvetljave v Občini Brda 

 

Obrazložitev podajo najprej Andrej Markočič, nato Goran Simčič kot predsednik Komisije za okolje 

in še direktor firme GOLEA Rajko Leban. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Sklepa o potrditvi DIIP Energetske prenove javne 

razsvetljave v Občini Brda. 

 

Ad10 

 

Predlog Sklepa o ugotovitvi, da so izpolnjeni ekonomski, pravni, tehnični, okoljevarstveni in drugi 

pogoji za izvedbo projekta in sklenitev razmerja javno-zasebnega partnerstva in da se opredelijo 

temeljni elementi javno-zasebnega partnerstva za določitev vsebine odločitve in/ali akta o javno-

zasebnem partnerstvu 

 

Obrazložitev podajo najprej Andrej Markočič, nato Goran Simčič kot predsednik Komisije za okolje 

in še direktor firme GOLEA Rajko Leban. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Sklepa o ugotovitvi, da so izpolnjeni ekonomski, pravni, 

tehnični, okoljevarstveni in drugi pogoji za izvedbo projekta in sklenitev razmerja javno-zasebnega 

partnerstva in da se opredelijo temeljni elementi javno-zasebnega partnerstva za določitev vsebine 

odločitve in/ali akta o javno-zasebnem partnerstvu. 

 
Ad11 

 

Predlog Odloka o načinu opravljanja ter o koncesiji za opravljanje lokalne gospodarske javne 

službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja javne razsvetljave v Občini Brda v obliki javno-

zasebnega partnerstva – hitri postopek   

 

Obrazložitev podajo najprej Andrej Markočič, nato Goran Simčič kot predsednik Komisije za okolje 

in še direktor firme GOLEA Rajko Leban. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o načinu opravljanja ter o koncesiji za 

opravljanje lokalne gospodarske javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja 

javne razsvetljave v Občini Brda v obliki javno-zasebnega partnerstva.  

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o načinu opravljanja ter o koncesiji za 

opravljanje lokalne gospodarske javne službe dobave, postavitve, vzdrževanja in izvajanja 

javne razsvetljave v Občini Brda v obliki javno-zasebnega partnerstva.  

 

Ad12 

 

Predlog Sklepa o pristopu Občine Brda h Konvenciji županov in pooblastilo županu za podpis  

pristopne izjave 

 

Obrazložitev podajo najprej Andrej Markočič, nato Goran Simčič kot predsednik Komisije za okolje 

in še direktor firme GOLEA Rajko Leban. 



7 

 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Sklepa o pristopu Občine Brda h Konvenciji županov in 

pooblastilo županu za podpis  pristopne izjave.   

 

 

Ad13 

 

Imenovanje predstavnikov Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Dobrovo 

 

Obrazložitev poda predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Milena 

Klavora.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep: V Svet zavoda Osnovna šola Dobrovo se za mandat štirih 

let imenuje naslednje predstavnike: 

- Milena Klavora, Zadružna cesta 3, Dobrovo 

- Ivan Markočič, Goriška cesta 5, Dobrovo 

- Ivan Peršolja, Šmartno 80/b, Kojsko 

 

 

Ad14 

 

Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Zdravstveni dom Osnovno varstvo Nova 

Gorica  

 

Obrazložitev poda predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Milena 

Klavora.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep: V svet zavoda Zdravstveni dom – Osnovno varstvo Nova 

Gorica se za mandat štirih let imenuje predstavnika: Goran Simčič, Vipolže 73/a, Dobrovo. 

 

Ad15 

 

Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica 

 

Obrazložitev poda predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Milena 

Klavora.  

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep: V Svet zavoda Glasbena šola Nova Gorica se za mandat 

štirih let imenuje predstavnika: Ingrid Mačus, Brestje 4, Kojsko. 

 

 

Ad16 

 

Mnenje k imenovanju direktorja Ljudske univerze Nova Gorica  

 

Obrazložitev poda predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, Milena 

Klavora.  

 

Na glasovanje je bil dan in z 11 pozitivnimi glasovi sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme Sklep: Občinski svet daje pozitivno mnenje k imenovanju 

direktorice Ljudske univerze Nova Gorica. 

 

Ad17 

 

Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 17. redne seje 

 

Boris Šfiligoj predlaga, da bi pobude in vprašanja podali na koncu seje, da ne bi obremenjevali 
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ljudi, ki pridejo poročat na sejo in morajo najmanj pol ure čakati na pobude. 

 

 

Ad18 

 

Realizacija sklepov 17. redne seje  

 

Ni pripomb. 

 

Razno 

 

Milena Klavora opozori, da bi bilo potrebno urediti okolico gradu in pod marketom. Pravi, da je 

danes tam cigansko naselje.  Od smeti do vrtičkarjev, ki nalagajo plastiko. Je lepo da imajo vrt, 

vendar bi moralo biti malo bolj urejeno. 

 

Ivan Peršolja, doda da je na glavni cesti v Podsabotinu velika luknja in bi bilo potrebno CPG 

opozoriti naj jo zapolnijo. 

 

Goran Simčič in Boris Šfiligoj dodata, da je potrebno od mosta naprej urediti preplastitev, ker je bilo 

to v okviru investicije. 

 

Andrej Markočič pove, da je bilo rečeno do mosta. 

 

Goran Simčič in Boris Šfiligoj vztrajata da je bilo rečeno, da bodo preplastili v okviru tiste investicije. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.10 uri.  

 

 

   Zapisnikarka                   Predsedujoči                   Direktor občinske uprave  

Mateja Mavrič                  Goran Simčič                                    Andrej Markočič 


